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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid 

 

Woensdag 13 oktober 2010 

 

 

U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 

DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 

adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 

 

De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 13 oktober 2010 is als bijlage opge-

nomen bij deze samenvatting. 

 

 

 

Aanwezig:  

mevr. J.M. Pannekoek-van Toor (voorzitter) 

J.A. van Berkum (ChristenUnie) 

L. Bomhof (VVD) 

mevrouw K.J. Datema-Klöpping (SP) 

K.R. Dijkstra (PvdA) 

R. Fokkens (PvdA) 

H.R. Hornstra (PvdA) 

K. Kuipers (GroenLinks) 

J. Langenkamp (GroenLinks) 

A.G.H. Peters (CDA) 

H.J. van der Scheer (CDA) 

mevrouw G. Seinen (CDA) 

J. Slagter (PvdA) 

A.Timmerman (VVD) 

R. Westerhof (SP) 

Th.J. Wijbenga (CDA) 

B.J. Ziengs (VVD) 

 

mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 

 

Voorts aanwezig de leden van GS: 

mevrouw A. Haarsma (PvdA) tm begrotings-

behandeling  

mevrouw T. Klip-Martin (VVD) tm begrotings-

behandeling 

H. Baas (ChristenUnie) tm begrotingsbehande-

ling 

 

R.W. Munniksma (PvdA) 

S.B Swierstra (VVD) tm begrotingsbehandeling 

 

Afwezig: 

T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 

Op verzoek van het college van GS worden de 2
e
 bestuursrapportage en de Begroting 2011 behan-

deld voor de overige agendapunten. 

Op verzoek van de fractie van de VVD worden de 2
e
 bestuursrapportage en de Begroting 2011 geza-

menlijk behandeld. 

 

2. Samenvatting en verslag van de vergadering 8 september 2010 en de lijst van toezeggin-

gen 

 

De lijst van toezeggingen wordt aangepast. 

Een actueel overzicht is aan deze samenvatting gehecht.  

Naar aanleiding van het verslag informeert de fractie van het CDA naar het expliciete verzoek van de 

commissie om de brief van GS van 7 juli 2010 over amendementen en moties Omgevingsbeleid en de 

achterliggende stukken als appendix bij de Omgevingsvisie te voegen. 

Gedeputeerde Haarsma antwoordt hierover géén toezegging te hebben gedaan. Zij weet wél wat er 

statenbreed leeft. 

Gedeputeerde Haarsma zegt toe het verzoek van de staten op hoofdlijnen te zullen uitvoeren. 

 

3. Ingekomen stukken 

De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 

De fractie van de SP verzoekt om agendering van de brief van de heer Knobbe van 13 september 

2010 over het Belvedèregebied (B4). 

De fractie van de VVD is niet voor agendering nu het hier niet om een provinciale bemoeienis gaat. 

Het CDA sluit hierbij aan. GL onthoud zich van stemming, de onderliggende brief is niet voorhanden. 

De PvdA meent dat sprake is van een ‘grijs’ gebied; deels gemeentelijk deels een provinciale taak. 

Alvorens hierover te spreken stelt deze fractie een werkbezoek in het gebied voor. 

Alle fracties stemmen hier mee in. 

 

4. Rondvraag 

Openbaar vervoer en bezuinigingen 
De fractie van GL stelt vragen over bezuinigingen die binnenkort het openbaar vervoer zullen gaan 

treffen. Is dit tij te keren en zo ja, hoe en wat is de rol van het OV-bureau. 

Gedeputeerde Swierstra antwoordt dat de maatregelen genoemd in het concept regeerakkoord nog 

moeten worden uitgewerkt ook voor wat betreft de gevolgen voor onze provincie. Bezuinigingen heb-

ben betrekking op de BDU gelden. Op korte termijn worden hierin geen grote wijzigingen verwacht, 

over een aantal jaren zullen de effecten wel zichtbaar zijn. Ook het OV-bureau zal de tering naar de 

nering moeten zetten, maar dit is van latere orde. 

 

Gedeputeerde Klip geeft desgevraagd aan dat de consequenties van het regeerakkoord naar ver-

wachting op meerdere terreinen zichtbaar zullen worden. GS zijn bezig met het opstellen van een brief 

over deze materie voor PS. Binnenkort zullen de staten deze brief ontvangen. 

  

BMD over nut en noodzaak van opslag C02 

De fractie van de PvdA zou op korte termijn door het college schriftelijk geïnformeerd willen worden 

over de gevolgen van het voornemen uit het regeerakkoord voor het in gang te zetten communicatie-

traject voor de Brede Maatschappelijke Discussie(BMD) over nut en noodzaak van C02 opslag; wat 

betekend het regeerakkoord voor een eventueel proefproject? 

Gedeputeerde Klip antwoordt dat dit onderdeel geen deel zal uitmaken van de brief aan PS zoals eer-

der genoemd. Reden is dat er een aantal onduidelijkheden zijn die zijn voorgelegd aan het min. Van 
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EZ. Een antwoord daarop wordt niet op zeer korte termijn verwacht, niet elke onderwerp heeft hetzelf-

de tempo van verduidelijking. Noord-Nederland wil wel zo snel mogelijk om tafel met de nieuwe be-

windslieden over dit onderwerp. 

 
Groene en grijze energie. 

De fractie van de PvdA vraagt wat de gevolgen zijn van de beslissing van min. Van der Hoeven om 

groene energie geen voorrang te verlenen boven grijze energie. 

Gedeputeerde Klip zegt toe uit te zullen zoeken wat deze gevolgen zijn. 

 

5. Statenstukken/brieven 

 

 

5a. Statenstuk 2010-450, Begroting 2011 

Inhoud van het statenstuk: In dit statenstuk wordt nader ingegaan op een 

aantal aspecten van de Begroting 2011. De Begroting 2011 bevat de uitwerking van de besluiten die 

uw Staten hebben genomen op basis van de Voorjaarsnota 2010, inclusief de amendementen en 

moties die uw staten tijdens de Algemene Beschouwingen hebben aangenomen. De aldus gestelde 

kaders zijn verwerkt in de Begroting 2011. Door vaststelling van de Begroting 2011 wordt een definitief 

besluit genomen over alle besluiten die bij de Voorjaarsnota 2010 als kaderstellend wijrden aange-

merkt. 

5b. Statenstuk 2010-451, 2
e
 bestuursrapportage 2010 (incl. 4

e
 en 5

e
 begrotingswijziging) 

Inhoud van het statenstuk: De bestuursrapportage geeft een beeld van de voortgang van de beleids-

uitvoering en -ontwikkeling over de eerste acht maanden en geeft aan wat de financiële verwachtin-

gen voor 2010 zijn. De 2e Bestuursrapportage van 2010 sluit af met een negatief saldo van € 

1.597.618,--. Door dit nadeel aan de Reserve voor algemene doeleinden te onttrekken wordt verwacht 

dat het uiteindelijk rekeningssaldo 2010 na bestemming van de reserves nul zal bedragen. 

  

De commissie heeft besloten om beide statenstukken gelijk te behandelen 

 

Samenvattende reactie van de fracties  

De VVD en het CDA wijzen op het aangenomen amendement om op het wegenonderhoud minder te 

bezuinigen. Het onderhoud moet wel het cijfer 7 behouden en niet de eerder voorgestelde 6. 

Over de woningbouw merkten VVD en PvdA op te twijfelen over het effect van de stimulering. Er moet 

niet worden gebouwd voor leegstand en beide fracties vragen zich ook af in hoeverre de provincie hier 

wel invloed op uit kan oefenen. Ook vindt de PvdA dat de coöperaties pas op de plaats houden, geen 

visie ontwikkelen terwijl de wachtlijsten nog steeds aanwezig zijn. De VVD stelt voor om als het geld 

niet kan worden besteed aan de stimuleringsmaatregelen voor de woningbouw – er zijn nog maar 2 

projecten genoemd – dit geld anders te besteden. 

De PvdA informeert evenals GL naar het ontbreken van zuidwest Drenthe/ de zuidas in de stukken, is 

dit nu van de baan? De PvdA wil ook weten hoe ver de uitvoering van de N34 is, en kent de N33 knel-

punten? Wat kan gezegd worden over de OV chipkaart en het RSP project in Coervorden, hoezo is 

daar sprake van een go-no-go moment daar ligt toch al een bestuursakkoord? En hoever is het met 

de uitvoeringsdiensten? 

De SP informeert net als de CU naar de afstandsbediening bij vaarwegen. In hoeverre wordt rekening 

gehouden met de inzet van wsw-bedrijven? De SP wil ook weten wanneer de fly-over van Assen in de 

commissie aan de orde komt. Tot slot vraagt de SP aandacht voor de problematiek van de dierentuin 

in Emmen. Meerdere fracties sluiten hierbij aan willen, het gaat om veel geld ook in relatie tot het 

ATALANTA project. Ze willen ook weten of er al contacten zijn met B&W van Emmen en geven aan 

hierop terug te komen tijdens de BFE vergadering op 3 november a.s.  

Het CDA vraagt hoe het zit met de groen/blauwe diensten. Het wordt allemaal wel erg onoverzichtelijk 

neergezet, moeilijk te volgen. Welke verdiepingsslagen komen er nog bij de Omgevingsvisie(genoemd 
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in de begroting in één oog opslag). Deze fractie sluit wat betreft de vragen rondom de woningbouw 

aan bij de PvdA. Zijn er al plannen voor het flankerende beleid? Tot slot wil het CDA weten wanneer 

de evaluatie van het openbaar vervoer kan worden verwacht, die was al toegezegd. 

Hoe zit het met de uitvoering van de EHS zo vraagt GL, waarom dit niet te borgen via een verorde-

ning? 

GL vindt het jammer dat GS de opcenten niet wil verhogen. In tijden van bezuiniging is dit een goed 

middel. Ze zouden in dezen een voorbeeld kunnen nemen aan de provincie Groningen. GL heeft 

moeite met de wijze waarop wordt bezuinigd. Pas na de uitspraak van cie. Rechtsbescherming is uit-

stel van de korting verleend aan diverse organisaties tot 1 juli 2011.  

De CU vraagt zich af hoe realistisch de RSP doelstelling nog zijn. Hoe verhoudt zich nog op de richten 

Drentse Energieorganisatie met het programma K&E? 

 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Over de uitvoeringsdiensten zo meldt gedeputeerde Klip zijn gesprekken gaande met gemeenten. Dit 

proces heeft lange tijd stil gestaan. Ook wordt gekeken naar een provinciale uitvoeringsdienst avant la 

lettre. Waterschappen zullen zelf gaan bepalen wanneer ze aansluiten. Er wordt hard gewerkt aan 

een businessplan voor de Drentse Energie organisatie. Vooruitlopend daarop wordt gekeken welke 

organisaties daarbij kunnen worden ondergebracht. Over de verdroging meldt gedeputeerde Mun-

niksma dat hij er van uitgaat dat de hierover opgeschreven doelstelling nog steeds worden gehaald. 

Dit hangt ook af van de uitwerking van het regeerakkoord. Over de blauw/groene diensten geeft hij 

aan dat sterk wordt ingezet op akkerranden en akkervogel beheer. Het verschuiven van de korting, 

ook op natuurorganisaties, is niet alleen ingegeven door een juridisch aspect. 

EHS: natuur is een kerntaak van de provincie en die moet aldus het Rijk ook het nodige uitvoeren. Hij 

hoopt van het nieuw Kabinet daarvoor de ruimte te krijgen. Delen van de EHS zullen nu de AmvB 

wegvalt, met een verordening worden geborgd. 

Gedeputeerde Swierstra zal het verzoek van PS om vooral te blijven zorgen voor het cijfer 7 bij we-

genonderhoud opnemen met zijn collega. In BFE komt dit onderwerp terug. Voor de N34 is nog niet 

alles financieel gedekt. Dit komt later terug. Voor de N33 ziet hij geen stagnatie. De fly-over bij Assen 

staat nog steeds ingepland. Over de OV-chipkaart merkt hij op dat Groningen en Drenthe zolang mo-

gelijk willen vasthouden aan twee systemen. Voor Coevorden voorziet hij geen problemen mbt de 

uitvoering van de RSP plannen. Bij fundamentele afwijkingen worden de staten geïnformeerd. Over 

het meenemen van het aspect sociale werkvoorziening bij de afstandbediening van de bruggen zal hij 

de commissie later meer informeren. 

In zijn algemeenheid ziet hij geen grote bezuinigingen door het regeerakkoord. Tot slot over de opcen-

ten, hierover is jaren geleden al een afspraak gemaakt. Enkel indexering en geen verhoging. 

De evaluatie van het OV heeft het college gepasseerd en komt eerdaags naar de commissie.  

Gedeputeerde Haarsma noemt dat de helft van het stimuleringsbudget voor de woningbouw is opge-

maakt. Die projecten die anderen vlot trekken zijn als eerste gestart. Over welke projecten nog komen 

kan ze niets zeggen hiermee moet voorzichtig worden omgegaan. Feit is wel dat inmiddels 373 wo-

ningen worden gerealiseerd. Voor de wachtlijsten bij woningbouw coöperaties geldt dat deze vaak erg 

vervuild zijn. De coöperaties zijn zich bewust van nut en noodzaak evenals gemeenten. De verdie-

pingsslag bij de Omgevingsvisie gaat bijvoorbeeld over windenergie. Binnenkort komt het college 

hierop terug. Van het flankerend beleid zoals aangegeven in de versnellingsagenda, kunnen ook der-

den gebruik maken. Binnenkort verschijnt er een projectenboek. 

Over de situatie met de dierentuin in Emmen merkt zij op de zorgen van de commissie te delen, maar 

ze heeft wel vertrouwen in de toekomst van het dierenpark. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging met de conclusie dat de beraadslaging wordt vervolgd in de sta-

tenvergadering van 10 november a.s.. 
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Status: De B-status van de stukken blijft gehandhaafd. 

 

 

5c. Statenstuk 2010-445, Kaart Wet ammoniak en veehouderij 

Inhoud van het statenstuk: De kaart Wet ammoniak en veehouderij moet worden geactualiseerd. Al-

leen de zeer kwetsbare gebieden mogen worden aangewezen. Provinciale Staten moeten de gebie-

den aanwijzen. GS adviseren om te besluiten de zeer kwetsbare gebieden aan te wijzen en dit besluit 

ter goedkeuring voor te leggen aan de minister van LNV.  

   

Samenvattende reactie van de fracties 

De fracties van GL, CDA, PvdA en CDA zijn blij dat nu eindelijk duidelijkheid is verkregen. Het CDA 

complimenteert GS met het resultaat. 

De CU heeft het gevoel dat de natuur teveel beschermd wordt t.o.v. de landbouw. Ook is deze fractie 

van mening dat – maar dat geldt voor meerdere beleidsonderdelen –  het goed zou zijn als PS uit drie 

opties zou kunnen kiezen. Zijn vraag aan de andere fracties is hoe die om willen gaan met het invullen 

van de beleidsruimte, aan GS overlaten of aan PS of invullen via werkgroepen? 

Andere fracties reageren hierop door te stellen dat al gewerkt wordt met werkgroepen – bijvoorbeeld 

bij de DEO en dat de staten de Lange Termijn Agenda hebben om onderwerpen aan te kaarten. Het 

ligt ook aan PS zelf of ze daar iets mee gaan doen.  

Het CDA vraagt waarom de hele kleine gebieden ook zijn aangewezen. Kan de beleidsruimte nog 

worden aangewend voor die gebieden? 

De SP informeert naar de datum van 1 mei 1988 waarom is die zo belangrijk? En hoe zit het met de 

uitstoot van beesten die los in het veld lopen in de nabijheid van natuurgebieden, zoals schapen? 

Daarnaast stelt de SP een aantal detailvragen.  De PvdA vindt dat er een balans is gevonden tussen 

economie en ecologie en spreekt van een zorgvuldig proces. Ondanks het zorgvuldige proces is toch 

nog een aantal zienswijzen ingediend. Is gedacht aan het inschakelen van deskundigen om een con-

tra-expertise te doen? 

De VVD ziet het liefst dat rondom boerderijen de natuur pas begint ná 250 meter.  

Verder merkt deze fractie op dat met deze oplossingen nog uitbreidingsmogelijkheden blijven voor 

bedrijven die groter zijn dan 50 nge. Toch zijn er nog 10 zienswijzen binnen gekomen. Kan GS alsnog 

kijken naar knelgevallen?  

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Het is niet mogelijk om rondom bedrijven met een passer 250 meter af te zetten waarna de natuur 

begint, aldus gedeputeerde Munniksma. Het gaat om het maken van een goede afweging. Van de 

grote bedrijven zijn bijna de helft uit de beperkende sfeer gekomen. Op korte termijn hebben een 

minmaal aantal bedrijven te maken met beperkingen. Meestal zijn dit bedrijven in de nabijheid van 

Natura 2000 gebieden. Rondom Natura 2000 gebieden geldt ook nog een andere regime, dat van de 

Natuurbeschermingswet 1998. Het wachten hierbij is op een goed antwoord van de Rijksoverheid, via 

het spoort van de PAS (Programmatische Aanpak Stikstof). 

De WAV heeft alleen betrekking op verblijfplaatsen met dieren (stallen), voor veestapels die buiten 

lopen zijn in de WAV geen regels gesteld. De datum van 1 mei 1988 is een ‘heilige’ datum. Deze is in 

het verleden met de agrarische sector afgesproken. Bij de overeenstemming van de parameters zijn 

deskundigen betrokken. 

Er is veel maatwerk toegepast en de stofkam is gehanteerd om tot een oplossing gekomen. Naar de 

‘kleine snippers’ is meer dan een keer bekeken en soms ook bijgesteld. Om bij N2000 gebieden de 

grenzen op te schuiven is het ministerie van LNV aan zet, dit was echter onbespreekbaar. Ook als de 

provincie het initiatief neemt bij de N2000 gebieden waarvoor zij aan de lat staat, kijkt LNV mee over 

de schouder. 
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Over natuurcompensatie komt gedeputeerde Munniksma op korte termijn terug.  

 

De voorzitter sluit de beraadslaging. 

 

Status: De B-status van het stuk wordt gewijzigd in de A-status. 

 

5d. Brief van 14 juli 2010 over Provinciale Rapportage Mid Term Review (MTR) 

Inhoud van de brief: GS bieden de Provinciale Rapportage Mid Term Review voor het meerjarenpro-

gramma Platteland, “Verbinding loon” ter kennisgeving aan.  

Geagendeerd door de fractie van PvdA.  

  

Samenvattende reactie van de fracties 

De PvdA vindt het niet goed om deze brief enkel voor kennisgeving aan te nemen. PS moeten zich in 

hun controlerende taak o.a. afvragen of doelen worden gehaald. Bij grondverwerving is dit niet het 

geval. Welke afwegingen worden gemaakt als het geld op is? Wat betekent dit voor de natuur, EHS, 

het gebiedsgerichte beleid? Bij robuuste verbindingen zouden problemen zijn met grondaankopen 

Op de vraag van de PvdA of de staten meer betrokken moeten worden bij het stellen van nieuwe prio-

riteiten in dit kader wordt volmondig ja gezegd door alle fracties. 

Het CDA informeert of de beleidsruimte nog steeds 10% is. Is aanbesteding en uitwerking nog wel 

reëel? De VVD vindt de rapportage uitstekend, helder en overzichtelijk.  Het verhaal van de commissie 

van Dijk zou zij ook graag bij de discussie betrekken. 

GL sluit aan de bij VVD en wacht de toegezegde notitie – over een uitwerking van de EHS strategie – 

af. De CU deelt de zorg over een andere balans van het nieuwe kabinet. Verdroging is zeer zeker nog 

een probleem. De SP kan hier moeilijk iets over zeggen. De eerste reactie is dat het niet helder en 

transparant is. Deze fractie wil eerst duidelijk inzicht alvorens een mening te geven. 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

De ruimte voor de provincie is vrij beperkt. Ook in IPO verband is dit aan de orde geweest. Er wordt 

veel beslag gelegd op gebiedsprocessen, dat is moeilijker te volgen dan een regeling. 

Vanuit LNV worden complimenten gegeven aan Drenthe als het gaat om hoe de provincie omgaat met  

het ILG maar ook op het gebied van landbouwstructuurversterking en het koppelen van water en na-

tuur. 

Bij de robuuste verbindingszones is het momenteel een pas op de plaats. Er is wel sprake van een 

aantal aangegane verplichtingen. Het is niet correct dat er geen enkele robuuste verbindingszone 

meer komt. Maar er moeten geen investeringen worden gedaan waar de provincie de komen jaren 

spijt van krijgt. 

 

Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe: 

Gedeputeerde Munniksma: zegt toe PS te betrekken bij de verdere prioritering van m.b.t. ILG/pMJP 

 

 

5e. Brief van 19 juli 2010 van Agenda voor de Veenkoloniën over Jaarverslag 2009  

Inhoud: Agenda voor de Veenkoloniën biedt het jaarverslag 2009 aan.  

Geagendeerd door de fractie van de PvdA.  

 

Samenvattende reactie van de fracties 

De PvdA heeft in haar onderbouwing een aantal vragen gesteld over dit jaarverslag. Centraal staat de 

vraag of de kansen optimaal worden benut. GS zouden in het vervolg met een oplegnotitie kunnen 

komen waarin beschreven staat welke doelen er zijn en met welke middelen is gewerkt. 
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Alle fracties vinden dat ruim aandacht moet worden besteed aan jaarverslagen; deze niet alleen voor 

kennisgeving aannemen. De VVD geeft aan ieder jaarverslag op zijn eigen merites te beschouwen en 

is blij dat partijen met elkaar in gesprek zijn. Overigens is de Agenda voor de Veenkoloniën wel gemist 

als input voor de Omgevingsvisie. 

De SP vraagt naar het succes van de zonne-energie. 

Wat het CDA betreft staan jaarverslagen altijd op de agenda. Inhoudelijk geeft het verslag een helder 

beeld over wat in gang is gezet. Ook zou het goed zijn om ook toekomstige ontwikkelingen in beeld te 

brengen. De Agenda van de Veenkoloniën mag wel meer naar buiten treden, bijeenkomsten organise-

ren voor volksvertegenwoordigers zoals bij de Regiovisie G-A het geval is, zou goed zijn. 

De CU merkt op dat het relevant is om te evalueren. Het de vraag of dit moet aan de hand van een 

jaarverslag. Het is aan PS om heldere doelen te formuleren.  

 

 

De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  

Het idee om met ingang van de volgende statenperiode de jaarverslagen te voorzien van een opleg-

notitie spreekt gedeputeerde Munniksma wel aan. 

De Agenda voor de Veenkoloniën is in 2008 voor vier jaar herijkt, dat is het moment om veranderingen 

voor te stellen. Maar de omstandigheden veranderen op dit moment in een hoog tempo waardoor GS 

het van belang vindt om opnieuw naar de Veenkoloniën te kijken. Eind oktober zullen de provincies 

Groningen en Drenthe zich hierover buigen. Aanpassingen zijn te verwachten. De focus van de Agen-

da van de Veenkoloniën zal op een hoger plan worden getild. Dit past ook hoe met het rapport Van 

Dijk wordt omgegaan (om de bestuurlijke dichtheid te verminderen). 

Het organiseren van bijeenkomsten met raads/statenleden zoals bij de Regiovisie is voor de Agenda 

met een veel kleiner apparaat, misschien wel teveel gevraagd. 

 

De voorzitter sluit de beraadslaging. 

 

6. Mededelingen 

De vergadering stemt in met het overzicht van presentaties en werkbezoeken. 

 

De heer Langenkamp meldt dat in het voorjaar het Deltaplan nieuwe energie aan de orde is geweest. 

Meerdere partijen waren hier toen enthousiast over. GS gaf aan hiervoor ook ambtelijke bijstand be-

schikbaar te willen stellen. 

Concreet is het verzoek om hierover op korte termijn met de woordvoerders energie te spreken om 

vervolgens met een verklaring van Drenthe te komen. 

Afgesproken wordt dat de woordvoerders zich binnen een week kunnen melden bij de statengriffie. 

 

7. Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 17:30 uur. 

De volgende vergadering zal plaatsvinden op 2 november 2010. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de Statencommissie Omgevingsbeleid van 24 november 2010, 

 

 

 

 , voorzitter 

 

 

 , commissiegriffier 



Bijgewerkt 15-10-2010 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Omgevingsbeleid 

(tot en met commissievergadering van 13 oktober 2010 bijgewerkt) 

 
 

 

Nr 

 

Datum 

toezegging 

 

 

Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 

 

Wijze van afdoe-

ning 

 

√ 

1. 17-02-2010 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe dat zij in september 2010 de 
commissie zal informeren over het basispakket, de 
kwaliteitseisen en het verdere tijdpad van de te vor-
men Regionale Uitvoeringsdienst RUD. (CDA) 

Informatie volgt in 
december 2010 

 

2. 16-06-2010 

SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat rond het zomer-
reces 2010 een uitwerkingsstrategie EHS, inclusief 
prioriteringsoverzicht naar PS zal worden gezonden. 
(CDA) 

Overleg is uitge-
steld; consequen-
ties regeerakkoord 
wordt afgewacht 
(OGB 13-10-2010) 

 

3. 29-09-2010 

PS 

Mevrouw KLIP zegt toe uit te zoeken of CO2 als af-
valstof gezien moet worden. (PS) 

  

4. 13-10-2010 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe het verzoek van de 
staten om de uitwerking van amendementen en mo-
ties mbt Omgevingsvisie als appendix toe te voegen 
aan de Omgevingsvisie, op hoofdlijnen te zullen uit-
voeren (CDA). 

  

5. 13-10-2010 

SC OGB 

Mevrouw KLIP zegt toe uit te zullen zoeken wat de 
gevolgen zijn van de uitspraak van minister v.d Hoe-
ven om niet langer voorrang verlenen van groene 
energie boven grijze energie (PvdA).  

  

6. 13-10-2010 

SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe de staten te zullen 
betrekken bij de verdere prioritering van ILG/pMJP 
(PvdA). 

  

   

Lange termijn 

 

  

1.  De heer MUNNIKSMA zegt toe de informatie over 
projecten die onder de Tennet gelden (kunnen) vallen 
aan de commissie beschikbaar te stellen ná het zo-
merreces 2009. (VVD) 

Voorstellen (pro-
jectcategorieën) 
worden i.k.v. pMJP 
afgewikkeld. Meer 
te melden, dan volgt 
informatie. Het tra-
ject loopt t/m 2011. 
(OGB 13-01-2010) 

 

2. 09-09-2009 

SC OGB 

De heer MUNNIKSMA zegt toe in de evaluatie van de 
Subsidieregeling toerisme Natuurlijk? Drenthe 2008-
2010 op te zullen nemen wat voor soort aanvragen er 
zijn gewest, wat de doelstellingen waren en wat is 
bereikt. Deze evaluatie zal medio 2010 verschijnen. 
(CDA) 

Behandeld in cie 
BFE √ 

3. 25-11-2009 

SC OGB 

Mevrouw HAARSMA zegt toe provinciale staten te 
betrekken bij de voortgang van de bedrijventerreinen 
in de Regio Assen-Groningen. 

Nog in uitvoering. 
(OGB 16-06-2010) 
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Moties 

 

  

M3 

CDA 

22-04-2009 

PS 

PS verzoeken GS om verder voorbeeldgedrag te to-
nen, door direct na opening van het gerevitaliseerde 
provinciehuis alle extern gekochte energie (gas & 
elektriciteit) voorzien te laten zijn van een zogenaamd 
“groen” certificaat. 

  

M9 02-06-2010 

PS 

Uitwerken concept Agropark in een notitie.   

M11 02-06-2010 

PS 

Monitoring ontwikkelingsgerichte uitvoering en rappor-
tage daarvan aan PS. 

  

M15 02-06-2010  

PS 

Verlengen werkingsduur ontgrondingsvergunningen 
voor zandwinningsbedrijven. 

  

 


